
 

МОЛОДІЖНА РАДА 

при Запорізькій міській раді 

69105, м. Запоріжжя, пр. Соборний, 206 

Email: molradazp@gmail.com 

 

ПРОТОКОЛ №4 

Четвертє засідання  

05 вересня 2024 р.       Сесійна зала Запорізької міської ради  

10:00 

Загальна кількість депутатів: 35   

Присутні на третьому засіданні: 25 

Беладзе М.О., Боярінцева В.О., Бугайченко В.С., Ващенко С.С., Власюк Є.В., Галустьян К.С., 

Добровольська В.В., Жовніренко М.Р., Журибіда Д.В., Кирбят’єва Є.О., Козачок О.Ю., 

Кокарев А.Б., Куліченко Б.В., Кушнір М.С., Ляхов Г.І., Макаренко Д.В., Науменко Д.В.,  

Паращук О.С., Поліщук М.П., Прохорова К.Г., Сацюк А.О., Серафімова Д.С., Серба М.Д., 

Степаненко С.П., Тужиков В.С. 

Відсутні на другому засіданні: 6  

Вахненко Д.В., Лазебний Д.В., Мась А.О., Наникіна І.О., Паньовіна Л.Р., Пєстрєцова Р.Я., 

Пономаренко  Є.Д.. 

З 7 членів Молодіжної ради, які були відсутні, 4 члени Молодіжної ради: Вахненко Д.В., 

Наникіна І.О., Паньовіна Л.Р., Пєстрєцова Р.Я. надіслали подання на голову перед засіданням, 

у день засідання більше подання від інших відсутніх членів не надходили. 

Дідух Д.С., зайшла до онлайн-конференції без реєстрації о 10:09 (закриття реєстрації о 09:45), 

зайшли до сесійної зали ЗМР без реєстрації о 10:01 Огаренко В.В. та о 09:55 Петров С.О. тому 

не допущені до голосування за питання, що будуть розглянуті у порядку денному – слухачі. 
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СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді про 

відкриття четверного засідання Молодіжної ради при Запорізькій міській раді. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує створення лічильної комісії у складі трьох осіб та пропонує членам Молодіжної Ради 

запропонувати свої кандидатури.  

- Галустьян   Катерина – голова лічильної комісії 

- Кирбят’єва Єлизавета – секретар лічильної комісії 

- Серафімова Діана  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 25    «Проти» - 0    «Утримались» - 0 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

запропонував наступний порядок денний: 

1. Затвердження порядку денного четвертого засідання Молодіжної ради при Запорізькій 

міській раді. 

Доповідач: Поліщук М.П. 

2. Затвердження дій під час повітряної тривоги.  

Доповідач: Поліщук М. П. 

3. Нагородження подяками громадські організації, благодійні фонди, учасників та волонтерів, 

які долучилися до реалізації святкового концерта до Дня Молоді. 

4. Звіт робочої групи з проведення Дня Молоді. 

Доповідач: Макаренко Д.В. 

5. Ініціатива про внесення змін у положенні МР при ЗМР. 

Доповідач: Сацюк А.О. 

6. Звіт робочої групи з перейменування площі Маяковського на Сквер міст – побратимів. 

Доповідач: Ващенко С.С. 

7. Звіт робочої групи з питань пільгового проїзду. 

Доповідач: Сацюк А.О. 

8. Звіт постійних комісій Молодіжної ради про виконаний план заходів та в цілому їхньої 

діяльності з 15.07. 2024 по 05.09.2024.  

Доповідач: Голови постійних комісій Молодіжної ради. 

9. Затвердження нового логотипу Молодіжної ради при Запорізькій міській раді. 

Доповідач: Козачок О.Ю.  

10. Розробка додатка для онлайн голосування 

Доповідач: Поліщук М.П. 

11. Про проведення комплексного інтерактивного опитування щодо потреб молоді Запоріжжя. 



Доповідач: Голова ГО «Молодь Онлайн» Костянтин Юхименко. 

12.  Створення робочої групи з питань розробки цільової програми. 

13. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 25    «Проти» - 0    «Утримались» - 0 

По другому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування питання залишитися в сесійній залі якщо пролунає сигнал 

повітряної тривоги та продовжити засідання.  

 ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 21    «Проти» - 0    «Утримались» - 4 

По третьому питанню порядку денного: 

Поліщук М.П., голова Молодіжної ради при Запорізькій міській раді нагородив у сесійній залі 

Запорізької міської ради подяками громадські організації, благодійні фонди, учасників та 

волонтерів, які долучилися до реалізації святкового концерта до Дня Молоді. 

По четвертому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Макаренко Д.М. голову робочої групи до Дня Молоді при Молодіжній раді, який 

прозвітував про роботу робочої групи з проведення Дня Молоді. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування питання розпуститу робочу групу до Дня Молоді. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 25    «Проти» - 0    «Утримались» - 0 

По п’ятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

повідомила ініціативу про внесення змін у положенні МР при ЗМР. 

СЛУХАЛИ: Співака Олександра, засновника МГО «Молодь хоче змін», гостя на засіданні МР 

при ЗМР, який запитав стосовно хто буде залучений до розробки змін положення МР при ЗМР. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка надала 

відповідь на запитання Олександра Співака. 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування ініціативу Сацюк А.О.. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 0    «Утримались» - 2 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує створити робочу групу з питання внесення змін у положенні МР при ЗМР. 



ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 0    «Утримались» - 2 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує обрати голову робочої групи з питання внесення змін у положенні МР при ЗМР. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

запропонувала свою кандидатуру на посаду голови новостворенної робочої групи.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 22    «Проти» - 0    «Утримались» - 3 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

запрошує до слова Сухачова Володимира, директора з фінансово-економічних питань  

КП «Запоріжелектротранс». 

СЛУХАЛИ: Сухачова Володимира, директора з фінансово-економічних питань КП 

«Запоріжелектротранс», який надав інформацію про плани КП «Запоріжелектротранс» 

стосовно пільгового проїзду та звернуся до членів МР з прохання сплачувати за проїзд у 

муніципальному транспорті через валідатори та QR-код. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, 

Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, ветеранами та 

їхніми сім’ями при Молодіжної раді, Серафімова Д.С., Галустьян К.С. задавали запитання до 

Сухачова В. 

СЛУХАЛИ: Сухачова Володимира, директора з фінансово-економічних питань КП 

«Запоріжелектротранс», який надав відповіді на питання членів Молодіжної ради при 

Запорізькій міській раді. 

СЛУХАЛИ: Кушніра М.С., члена голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді, який закцентував увагу, що виступ 

Сухачова В. не є в регламенті, чому тоді не було запропоновано внести зміни до порядку 

денного? 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

перепросив, зауваження Кушніра М.С. взято до уваги та відповів чому саме виступ Сухачова 

В. у такому порядку. 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді, яка спитала як Молодіжна рада може 

посприяти на проєкт КП «Запоріжелектротранс» стосовно пільгового проїзду, що буде 

поданий до Запорізької міської влади у найближчий час. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

запропонувала написати лист підтримку на проєкт КП «Запоріжелектротранс» стосовно 

пільгового проїзду. 



СЛУХАЛИ: Сухачова Володимира, директора з фінансово-економічних питань 

КП «Запоріжелектротранс», який сказав, що такі дії зі сторони МР посприяють швидшому 

розгляду ЗМР. 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування питання написати листи підтримки на проєкт КП 

«Запоріжелектротранс» стосовно пільгового проїзду. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 24    «Проти» - 0    «Утримались» - 1 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді, яка підняла питання того, що 

муніципальний транспорт доступний не в усіх районах міста та наскільки зручним є 

використання такого транспорту, щоб дістати ВНЗ. 

СЛУХАЛИ: Сухачова Володимира, директора з фінансово-економічних питань 

КП «Запоріжелектротранс», який відповів, що є можливість проаналізувати маршрут та 

відкоригувати його за потреби. 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує питання  аналізу маршрутів транспорту до ВНЗ розглянути детальніше в Різному. 

По шостому питанню порядку денного:  

СЛУХАЛИ: Ващенка С.С., голову робочої групи з перейменування площі Маяковського на 

Сквер міст – побратимів, який прозвітував про зроблену роботу та надав інформацію для 

ознайомлення членам МР при ЗМР. 

СЛУХАЛИ: Співака Олександра, засновника МГО «Молодь хоче змін», гостя на засіданні МР 

при ЗМР, Кушніра М.С., члена голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді, Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради 

при Запорізькій міській раді, які задавали питання Ващенку С.С. 

СЛУХАЛИ: Ващенка С.С., голову робочої групи з перейменування площі Маяковського на 

Сквер міст – побратимів, який відповів на запитання колег та Співака Олександра. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

По сьомому питанню порядку денного:  

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

прозвітувала про зроблену роботу з питань пільгового проїзду. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

По восьмому питанню порядку денного:  

СЛУХАЛИ: Кокарева А.Б., голову постійної культурно-спортивної комісії Молодіжної ради 

при Запорізькій міській раді, який виступив зі своєю промовою про роботу комісії 15.07. 2024 

по 05.09.2024. 



Об 11:27 оголошено повітряну тривогу, всі члени Молодіжної ради при Запорізькій міській 

раді та присутні громадяни пройшли до укриття та продовжили засідання. 

СЛУХАЛИ: Кокарева А.Б., голову постійної культурно-спортивної комісії Молодіжної ради 

при Запорізькій міській раді, який продовжив виступив зі своєю промовою та повідомив про 

те, що він хоче покинути пост голови комісії, на цю посаду пропонує Беладзе М.О. 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді, яка подякувала Кокареву А.Б. за його 

внесок у роботу комісії та чесно оцінив свої сили на посаді голови культурно-спортивної 

комісії Молодіжної ради при Запорізькій міській раді комісії. 

СЛУХАЛИ: Беладзе М.О., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

погодилася зайняти посаду голови постійної культурно-спортивної комісії Молодіжної ради. 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який виніс 

на голосування зміну Кокарева А.Б. голови постійної культурно-спортивної комісії 

Молодіжної ради при Запорізькій міській раді на Беладзе М.О.. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 21    «Проти» - 0    «Утримались» - 4 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді, яка виступила зі звітом виконаної роботи 

комісії з 15.07. 2024 по 05.09.2024. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

Кокарев А.Б., член Молодіжної ради при Запорізькій міській раді покинув засідання о 11:45. 

СЛУХАЛИ: Журибіду Д.В., члена постійної соціальної комісії при Молодіжній раді, яка 

виступила зі звітом виконаної роботи комісії з 15.07. 2024 по 05.09.2024. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

СЛУХАЛИ: Ляхова Г.І., голову постійної наукової комісії при Молодіжній раді, який 

виступив зі звітом виконаної роботи комісії з 15.07. 2024 по 05.09.2024. 

СЛУХАЛИ: Серафімову Д.С., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, Сацюк А.О. 

секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, які задали уточнюючі запитання та 

надали рекомендації Ляхову Г.І.. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

СЛУХАЛИ: Власюк Є.В., член постійної комісії з партнерства при Молодіжній раді, який 

виступив зі звітом виконаної роботи комісії з 15.07. 2024 по 05.09.2024. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

СЛУХАЛИ: Козачок О.Ю., прессекретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

виступила зі звітом виконаної роботи комісії з 15.07. 2024 по 05.09.2024. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 



По дев’ятому питанню порядку денного:  

СЛУХАЛИ: СЛУХАЛИ: Козачок О.Ю.., прессекретаря Молодіжної ради при Запорізькій 

міській раді, яка презентувала чотири варіанти нового логотипу Молодіжної ради при 

Запорізькій міській раді. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує проголосувати за кожен варіант логотипу окремо, можна голосувати декілька разів 

та виніс на голосування перший варіант логотипу.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 3    «Проти» - 17    «Утримались» - 4 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування другий варіант логотипу.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 1    «Проти» - 20    «Утримались» - 3 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування третій варіант логотипу.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 4    «Проти» - 13    «Утримались» - 7 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування четвертий варіант логотипу.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16    «Проти» - 3    «Утримались» - 5 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування затвердження нового логотипу Молодіжної ради.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 20    «Проти» - 2    «Утримались» - 2  

По десятому питанню порядку денного:  

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який  

запропонував розробити додаток для онлайн голосування, аргументував для чого це потрібно 

та виносить питання на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 24    «Проти» - 0    «Утримались» - 0 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує створити робочу групу з питань розробки додатка для онлайн голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 22    «Проти» - 1    «Утримались» - 1 



СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує обрати голову робочої групи з питань розробки додатка для онлайн голосування. 

СЛУХАЛИ: Ляхова Г.І., голову постійної наукової комісії при Молодіжній раді, який 

запропонував свою кандидатуру на посаду голови робочої групи з питань розробки додатка 

для онлайн голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 20    «Проти» - 0    «Утримались» - 4 

По одинадцятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Юхименка Костянтина, голову ГО «Молодь Онлайн», який проінформував про 

проведення комплексного інтерактивного опитування щодо потреб молоді Запоріжжя та 

залучив членів Молодіжної ради пройти опитування. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

По дванадцятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Юхименка Костянтина, голову ГО «Молодь Онлайн», який проінформував про 

необхідність створення робочої групи з питань розробки цільової програми для молоді на 

2025-2029 роки. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує створити робочу групу з питань розробки цільової програми для молоді  на 2025-

2029 роки. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 0    «Утримались» - 1 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує обрати голову робочої групи з питань розробки цільової програми для молоді на 

2025-2029 роки. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

запропонувала свою кандидатуру на посаду голови робочої групи з питань розробки цільової 

програми для молоді на 2025-2029 роки. 

 ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 0    «Утримались» - 1 

По тринадцятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Співака Олександра, засновника МГО «Молодь хоче змін», гостя на засіданні МР 

при ЗМР, який звернувся до МР при ЗМР з декількома пропозиціями щодо покращення роботи 

цього консультативно дорадчого органу та звернув увагу на порушення п. 4.18 та 1.3 

Положення про Молодіжну раду при Запорізькій міській раді.  Окрім, цього виявив бажання 

долучитися до робочих груп Молодіжної ради. При обговоренні члени МР дійшли до 



висновку, щоб долучитися молоді до складу робочої групи треба звернутися до голови робочої 

групи і він прийме рішення.  

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

попросила Співака Олександра надіслати свої пропозиції та офіційну пошту МР для того, щоб 

члени Молодіжної ради ознайомилася з напрацюваннями та могли розглянути пропозиції 

Олександра на наступному засіданні МР. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді, яка проінформувала про зустріч з 

реабілітаційним центром «БЛОКПОСТ», яка є від них пропозиція, якщо є бажаючи 

долучитися треба заповнити анкету. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді, яка підняла питання аналізу маршрутів 

муніципального транспорту до ВНЗ. 

СЛУХАЛИ: Степаненко С.П. заступника голови Молодіжної ради при Запорізькій міській 

раді, Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, Ляхова Г.І., голову 

постійної наукової комісії при Молодіжній раді,  які обговорили як втілити аналіз маршрутів 

муніципального транспорту до ВНЗ. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

повідомив про припинення членства  Лазебного Д.В. в Молодіжній раді на підставі п.3.20.1 

Положення про Молодіжну раду при Запорізькій міській раді систематичної (більше ніж два 

рази підряд) відсутності члена Молодіжної ради на її засіданнях без поважних причин,  особу 

повідомили про те що буде розглянуте питання про його виключення зі складу МР, тому 

голова МР при ЗМР виносить на голосування це питання. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 24    «Проти» - 0    «Утримались» - 0 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

повідомив про лист від 03.09.2024, що надійшов від Українська асоціація молодіжних рад 

(УАМР) до Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та ознайомив з його змістом членів 

МР. 

 СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує делегувати одну особу зі складу МР на звітно-виборчу Конференцію Асоціації, що 

відбудеться 14 вересня 2024 р. м. Київ. 



СЛУХАЛИ: Власюка Є.В., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

висловив свою думку з приводу листа та пропозиції від УАМР до МР при ЗМР, відсутність 

меморандуму з ними, оскільки Молодіжна рада раніше мала іншу назву дає нам право не 

делегувати особу зі складу МР на звітно-виборчу Конференцію Асоціації, що відбудеться 14 

вересня 2024 р. м. Київ. 

СЛУХАЛИ: Юхименка Костянтина, голову ГО «Молодь Онлайн», який висловив свою думки 

з цього приводу та запропонував все ж таки успадкувати членство і дізнатися більше 

інформації про УАМР після цього можливе буде меморандум. 

СЛУХАЛИ: Поліщука М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує успадкувати членство Молодіжної ради до Українська асоціація молодіжних рад. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 22    «Проти» - 0    «Утримались» - 2 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

запропонувала в рамках робочої групи з питання внесення змін у положенні МР при ЗМР 

розробити таблицю звітності (пункти і т.п.) про зроблену роботу кожного члена Молодіжної 

ради та аргументувала свою пропозицію.  

СЛУХАЛИ: Юхименка Костянтина, голову ГО «Молодь Онлайн», який висловив свою думку 

стосовно пропозиції Сацюк А.О. та надав поради. 

ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

 

Питання порядку денного вичерпано, четверте засідання Молодіжної ради при Запорізькій 

міській раді завершено.  

 

 

Голова Молодіжної ради 

при Запорізькій міській раді 

 

Микита ПОЛІЩУК 

Секретар Молодіжної ради 

при Запорізькій міській раді 
Анастасія САЦЮК 

 


